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Plats och tid Hotell Lappland kl 17:00 – 19:00 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Christer Normark, kommundirektör 
Roland Sjögren (KD) 
Lilly Bäcklund (S) 
Ann-Charlotte Liljeström (S) 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Ronnie Göransson, Företagarna 
Anders Hjalmarsson, Västerbottens Handelskammare 
 

Övriga närvarande Ellinor Häreskog, verksamhetschef Utbildningscentrum 

Justerare  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 9 - 15  
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Ronnie Göransson   
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§ 9  

 
Val av justerare  

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Ronnie Göransson till justerare. 
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§ 10 

 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

 

  

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 
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§ 11 

Välkommen till ny ledamot  

 

Ärendebeskrivning 

Företagarnas ledamot Katarina Lindahl har avgått och ersätts av Wilma 

Forsberg 

 

Beslut 

Punkten utgår och flyttas till kommande sammanträde.  
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§ 12  

Tema Kompetensförsörjning 

- Ellinor Häreskog, Verksamhetschef utbildningscentrum deltar och pratar 
om aktuella utbildningsfrågor på Tannbergsskolan 

- Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 

 

Ärendebeskrivning 
 

Verksamhetschefen informerar om sökbild till gymnasieskolan i höst. Hon 

återkommer till Näringslivsrådet med statistik på fördelning av elever från 

Lycksele och från andra kommuner. 

 

Skolan deltar i ett projekt - UP2, SKR, om att främja fullföljd utbildning.  

 

Informerar om hur skolan arbetar med sin kompetensförsörjningsplan. 

 

Campus Lycksele - ett pågående arbete vid Lärcentrum och 

Näringslivskontoret i samarbete med Akademi Norr som syftar till att stärka 

kapaciteten för att bedriva högre studier på plats i Lycksele. Tanken är att 

skapa en plattform på Tannbergsskolan. Ett studiebesök till Campus 

Västervik tillsammans med Akademi Norr planeras i maj. 

 

Västerbottens Handelskammare: 

Pågående projekt: 

Arbetsmarknadskunskap 2023-2025  

Kompetensattraktion Västerbotten – långsiktig, hållbar 

kompetensförsörjning från kust till fjäll. 

 

 

Lycksele kommun: 

Akademi Norr består av 12 kommuner i dagsläget, Ramsele har visat  

intresse att gå med i kommunalförbundet. 

Kommunen har gjort ett utskick till före detta Lyckselebor, brevet följs upp  

med telefonsamtal. 

 

Beslut 
Näringslivsrådet tar del av informationen 
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§ 13 
 

Aktuellt i Lyckseles näringsliv. Varje ledamot ger en kort 
information om vilka frågor som ligger högt på agendan hos 
Lyckseles företag. 

 

Ärendebeskrivning 

Delar av handeln går i dagsläget bra.  

I industrin råder just nu en osäkerhet, det är ett avvaktande läge i flera 

branscher.  

Fasighets- och byggsektorn är försiktigare.  

Fortsatt stabilt för det exporterande näringslivet.  

Dragon Mining har överklagat till HD och överväger ny ansökan. 

Oro över varsel i näringslivet i Lycksele. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 
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§ 14  

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare 

Remiss på flygplatsutredningen besvaras gemensamt med flera parter. 

Ny projektomgång Boosting gateway2Export 

Årsmöte 24 maj i Umeå 

 

Lycksele kommun 

Lycksele kommun vill möjliggöra för företag inom Gröna näringar att 

leverera råvaror genom upphandlingsmetoden Dynamiskt inköpssystem - 

DIS 

Lycksele industrihus påbörjar snart utbyggnad vid Jysk.  

Trafikverket tittar på andra lösningar för trafiksituationen vid korsningen 

E12 – Sågvägen. 

Nuvarande VD på Lycksele Airport avslutar sin tjänst, rekrytering pågår. 

25 april genomförs den stora företagsträffen där Näringslivsrådet är arrangör. 

 

Företagarna/Lycksele Handel 

Ingen information 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen 
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§ 15  

 

Övriga frågor  

 

Inga övriga frågor 

  

Beslut 


